
Zápisnica  
 

z mimoriadneho verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli  

zo dňa  30. decembra  2014 
 

Prítomní:   Slavomír Korčuška  – starosta obce   

Poslanci:    JUDr. Ľubomír Kuboš, Peter Smolár, Bc. Adam Mikulášik, Ing. Ján Sitek, 

Michal Sitek, Bc. Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj 

Hl. kontrolór obce:   Rastislav Malatinka  

Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny   

 

 

K bodu číslo 1: Otvorenie  

 

Starosta obce Slavomír Korčuška  privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva a prítomných 

občanov. Skonštatoval, že sú prítomní siedmi poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

Začalo sa  rokovanie obecného zastupiteľstva.  

 

K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania  

 

Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce návrhy. 

Ing. Ján Sitek požiadal, aby sa pôvodný bod č. 9–„Schválenie VZN Obce Podbiel o určení miesta 

a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole s materskou školou 

v Podbieli“ stiahol z programu rokovania, nakoľko sa nesplnila podmienka zverejnenia na úradnej 

tabuli obce Podbiel 15 dní. 

Ďalší návrh mal Michal Sitek, ktorý  navrhol vypustiť bod č. 6 Schválenie rozpočtu obce Podbiel na 

rok 2015, s výhľadom na roky 2016, 2017. Zdôvodnil to tým, že podľa jeho názoru je návrh 

rozpočtu neprehľadný a nerokovala o ňom finančná komisia 

 

Hlasovaním „za“ vypustenie bod 9 „Schválenie VZN Obce Podbiel o určení miesta a času zápisu 

dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole s materskou školou v Podbieli“ 

hlasovali  všetci siedmi poslanci: Bc. Adam Mikulášik, Michal Sitek, Bc. Pavol Kudzbel, Peter 

Smolár, Pavol Loffaj,  Ing. Ján Sitek a JUDr. Ľubomír Kuboš 

Rovnako „za“  vypustenie bodu č. 6 Schválenie rozpočtu obce Podbiel na rok 2015, s výhľadom na 

roky 2016, 2017 hlasovali všetci siedmi prítomní poslanci. 

 

Začalo sa prerokovávanie jednotlivých bodov programu. 

 

K bodu číslo 3: Voľba  návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice   

 

Do návrhovej komisie starosta navrhol Bc. Adama Milulášika a Pavla Loffaja 

Hlasovaním „za“  Bc. Adama Mikulášika hlasovali šiesti poslanci: Michal Sitek, Bc. Pavol 

Kudzbel, Peter Smolár, Pavol Loffaj,  Ing. Ján Sitek a JUDr. Ľubomír Kuboš.  Bc. Adam Mikulášik 

sa hlasovania zdržal. 

Hlasovaním „za“   Pavla Loffaja hlasovali:  Bc. Adam Mikulášik, Michal Sitek, Bc. Pavol 

Kudzbel, Peter Smolár, Ing. Ján Sitek a JUDr. Ľubomír Kuboš. Pavol Loffaj sa zdržal. 
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Starosta obce určil za overovateľov zápisnice Michala Siteka a Petra Smolára. Za zapisovateľku 

určil Vieru Ursínyovú. 

 

K bodu číslo 4:  Schválenie udelenia odmeny p. Alene Mišunovej podľa štatútu obce čl. 29  

 

Starosta obce navrhol vyplatiť p. Alene Mišunovej, podľa štatútu obce čl. 29 za 24 ročnú prácu na 

obecnom úrade, prácu v organizáciách: Združenie zdravotne postihnutých Oravy,  Červený kríž 

a tiež v sociálnej komisii jednorázovú odmenu vo výške 300 €. Pavol Loffaj sa opýtal, či sa odmena 

vypláca podľa kolektívnej zmluvy, starosta odpovedal, že nie. 

Ing. Ján Sitek upozornil, že starosta mal možnosť vyplatiť odmenu pri odchode do dôchodku alebo 

jubileu  – 50-tka a podobne, preto tento návrh nepodporí. 

„Za“ hlasovali traja poslanci: Bc. Adam Mikulášik, JUDr. Ľubomír Kuboš a Peter Smolár, ostatní 

štyria poslanci sa hlasovania zdržali: Michal Sitek, Bc. Pavol Kudzbel, Ing. Ján Sitek a Pavol 

Loffaj. Odmena preto nebola schválená. 

   

 

K bodu číslo 5: Úprava rozpočtu Obce Podbiel na rok 2014 

. 

Účtovníčka, pani Júlia Dvorská vysvetlila nutnosť schválenia úpravy rozpočtu na rok 2014 podľa 

skutočného čerpania. 

Michal Sitek vystúpil s požiadavkou, že chce dať návrh do uznesenia v časti ukladá, aby rozpočet 

na r. 2015 bol uvedený položkovite a prehľadnejšie. Pani Dvorská mu vysvetlila, že obec dáva 

návrh rozpočtu položkovite, nie  podpoložkovite. 

Bc. Pavol Kudzbel navrhol, aby bol návrh rozpočtu na rok 2015 na vyvesený na úradnej tabuli 

podpoložkovite, aby bolo jasné, ktoré organizácie požadujú dotáciu a v akej výške. Ďalej uviedol, 

že keď začne fungovať finančná komisia, v nej sa tieto požiadavky na dotáciu prerokujú. Ďalej 

neodporučil schváliť úpravu rozpočtu 2014 podľa skutočného čerpania, pretože to bude vidno 

záverečnom účte. Pani Júlia  Dvorská namietla, že to bude až v júni 2015 

Navrhla aby sa schválili aspoň  2 výdavkové položky podľa skutočného čerpania a to: 

4101116 637004 001 zvýšiť položku zo 470 € na 809 € - revízie 

4106400632001000 z 3800 € na 4189 € - verejné osvetlenie el. energia. 

Ján Sitek odporučil schváliť úpravy rozpočtu na rok 2014 podľa skutočného čerpania ZŠ s MŠ 

Podbiel: 

 

Hlasovanie o prvom návrhu úpravy rozpočtu podľa skutočného čerpania: 

Za nebol nikto, všetci siedmi prítomní poslanci hlasovali proti,  návrh preto nebol prijatý. 

„Za“ upravený návrh dvoch výdavkových položiek hlasovali siedmi poslanci: Bc. Adam Mikulášik, 

Michal Sitek, Bc. Pavol Kudzbel, Peter Smolár, Pavol Loffaj,  Ing. Ján Sitek. JUDr. Ľubomír 

Kuboš. Upravený návrh bol prijatý. 

„Za“ návrh úpravy rozpočtu na rok 2014 podľa skutočného čerpania k31.12.2014 Základnej školy  

s materskou školou Podbiel hlasovali všetci siedmi prítomní poslanci a návrh bol schválený. 

. 

K bodu číslo 6: Schválenie členov jednotlivých komisií pri obecnom zastupiteľstve v Podbieli 
 

JUDr Kuboš navrhol do finančnej komisie dve členky: Júliu Dvorskú a Editu Klimeková 

Ing, Ján Sitek navrhol do stavebnej komisie Petra Kontru  a Bc.Patríciu Korčuškovú 

Bc. Adam Mikulášik navrhol do komisie životného prostredia: Ing. Jána Veselého, Dušana 

Dvorského,  Bc. Patríciu Korčuškovú a Petra Vilčinského ml.  



 

 3 

Bc. Pavol Kudzbel navrhol do sociálnej komisie členky: Vilmu Mikuláškovú, Vieru Bebejovú , 

Beátu Turčákovú a Ľubomíru Kudzbeľovú. 

Michal Sitek navrhol do komisie pre ochranu verejného poriadku: Ľubomíru Kudzbeľovú a 

Ľubomíra Záňa 

Peter Smolár navrhol do kultúrno-športovej komisie Milana Mikulášika ml., Jána Lacka ml., 

Ľubomíra Franka st., Eduarda Kríža st.,  Gabriela Líšku st, Lukáša Kudzbela a Pavla Tmáka. 

Pavol Loffaj navrhol do komisie na prešetrovanie sťažností Bc. Pavla Kudzbela a Ing. Jána Siteka 

 

Hlavný kontrolór obce uvedené zobral  na vedomie. Nikto z prítomných nemal doplňujúce návrhy.. 

„Za“ predložené návrhy hlasovalo všetkých  sedem poslancov: Michal Sitek, Bc. Pavol 

Kudzbel, Peter Smolár, Ján Sitek,  JUDr. Ľubomír Kuboš, Bc. Adam Mikulášik a Pavol Loffaj. 

Návrh bol prijatý. 

 

K bodu číslo 7  Schválenie VZN Obce Podbiel o spôsobe náhradného zásobovania vodou 

a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa miestnych 

podmienok 

 

Starosta informoval prítomných o upozornení prokurátora, že doteraz naša obec nemala VZN o 

o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd 

a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa miestnych podmienok a preto je nutné toto VZN schváliť. 

Ing. Ján Sitek upozornil na problém, že nie všetci občania sú  napojení na existujúcu kanalizáciu a 

prichádza k znečisťovaniu životného prostredia. Starosta upozornil, že táto poznámka patrí do bodu 

č.9 Interpelácie. Ďalej Ing.Ján Sitek  požiadal, aby bola na vyvesenom VZN uvedená zodpovedná 

osoba, ktorá ho vyvesila. 

 

Hlasovaním „za“ všetkých siedmich poslancov: Michal Sitek, Bc. Pavol Kudzbel, Peter Smolár, Ján 

Sitek a JUDr. Ľubomír Kuboš. Pavol Loffaj a Bc. Adam Mikulášik,  bolo VZN prijaté. 

 

K bodu číslo 8 Správa hlavného kontrolóra obce č. 4/2014 o kontrole a priebehu komunálnych 

volieb 2014 a transparentnosti sčítavania hlasov v obci Podbiel 

 

Pán Rastislav Malatinka ako hlavný kontrolór obce predniesol správu o kontrole 

priebehu komunálnych volieb,  konaných 15.11.2014 

Konštatoval, že kontrolou neblo zistené nijaké porušenie zákona a neboli spozorované žiadne 

netransparentné aktivity členov miestnej volebnej komisie. 

Ing. Ján Sitek upozornil, na skutočnosť, že na správe nie je hlavný kontrolór podpísaný, pán 

Malatinka odpovedal, že správu poslal starostovi elektronicky a preto tam nie je jeho podpis. 

 

K bodu číslo 9: Interpelácie poslancov a občanov 

 

Ing. Ján Sitek, požiadal, aby bola vyčíslená asfaltová cesta v Krivom kúte a vyčleniť položku 500 € 

na návštevu dôchodcov obce Neverice. 

 

Poslanec Peter Smolár  navrhol kúpu traktorového posýpača v hodnote do 500 €. 

Bc. Kudzbel navrhol organizácii Červený kríž navýšiť  dotáciu o 300 €, ďalej požiadal, aby 

nahrávky zo zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prístupné na internetovej stránke obce Podbiel, 

aby si ich mohol vypočuť každý občan. Ďalej sa informoval o plánoch na obecný ples, navrhol 

navýšiť rozpočet  obce  o výšku finančných prostriedkov potrebných na organizáciu plesu. 
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Upozornil, že v doterajších ročníkoch organizácie plesu sa hospodárilo s finančnými prostriedkami 

netransparentne a nechápe, kto ich vlastne organizoval. 

Starosta uviedol, že zisk z minuloročného plesu bol 240 € a celý zisk sa venoval na detskému 

lôžkovému oddeleniu do NsP Trstená a na organizáciu plesu by mali poslanci určiť pracovnú 

skupinu. 

Bc. Pavol Kudzbel interpeloval o tom, že nový poslanci by mali byť o plese informovaní. Na jeho 

otázku - kto organizoval ples – mu starosta odpovedal, že to boli zamestnanci obecného úradu vo 

svojom voľnom čase. 

 

Ing. Ján Sitek vyslovil požiadavku týkajúcu sa vysporiadania pozemkov v lokalite Krivý kút, aby 

prítomní poslanci, ktorý to vedia ovplyvniť,  urobili všetko preto, aby boli pozemky v tejto lokalite 

vysporiadané. Ďalej upozornil na cezhraničnú spoluprácu s neakou poľskou obcou, obec Podbiel 

zatiaľ nedostala z eufondov žiadne finanačné prostriedky. Uviedol príklady z blízkych obcí, kde 

finančné prostriedky z eurofondov využili. 

Chce aby sa vyvinulo maximálne úsilie na uzavretie cezhraničnej spolupráce s poľskou obcou, za 

účelom budúceho čerpania eurofondov. Upozornil tiež, že v obecnom kalendári by mal byť Beh 

Roháče-Podbiel označený na prvú augustovú nedeľu. 

 

Pán Brunčák sa opýtal, kedy obec plánuje vybudovať asfaltovú cestu v lokalite Krivý kút. Starosta 

odpovedal, že to má obec v pláne už v tomto roku. Je podaný projekt na odvodnenie tejto lokality, 

ak získame peniaze z tohto projektu následne sa cesta postaví.  Alebo bude cesta postavená bez 

odvodnenia a potom dodatočne bude realizované odvodnenie. Pán Brunčák tiež upozornil na 

problém plánovaných stavieb, ak by sa cesta postavila, bola by novými prípojkami na inžinierske 

siete opäť poškodená. Ing. Ján Sitek uviedol, že tento problém by mohli vyriešiť chráničky, čo by 

bolo najjednoduchšie riešenie. 

Ďalej upozornil na poškodenú cestu pri dome Vladimíra Malatinku, navrhuje ju opraviť už v tomto 

období asfaltom, starosta mu odpovedal, že na jar je plánovaná úprava našich komunikácií, príde 

firma, ktorá bude poškodené komunikácie v našej obci opravovať. 

Pán Brunčák sa tiež informoval o problematike mostu na Zámostie.   Starosta mu povedal, že nové  

rezivo je už napílené na urbári, zatiaľ počasie nedovolilo, aby sa začala oprava mosta.   

Ing. Ján Sitek doporučil starostovi obce, aby oslovil poslancov VÚC za okres Tvrdošín: p. Šaška, p. 

Kristovčáka, p. Kolejáka a písomne ich informoval o kritickej situácii mostu cez Oravu, ktorý spadá 

pod správu vyššieho územného celku 

Pán Jozef Krúpa upozornil na hrozbu za Drevodomom, ktorej by sa malo predísť tak tak, že sa 

upovedomia vodári o odkrytom vodovodnom potrubí.  V rozpočte na r. 2015 by podľa jeho návrhu 

na by mal byť kamerový systém  a treba sa tiež venovať prezamestnanosti na obecnom úrade 

a ponížiť mzdy. Ďalej upozornil na lokalitu Hámor, navrhuje aby sa dal vypracovať posudok, aby 

tento objekt nespadol. Znova žiadal, aby sa dal prehodnotiť  úver obce Podbiel a  druhú časť starej 

materskej školy by sa mala prenajať. Upozornil, že okolo domu pána Františka Pazúrika sypú ľudia 

odpad, mali by byť  usmernení, aby odpad sypali na iné miesto. 

V lokalite Krivý kút je podľa jeho názoru zbytočné plánovať na celú cestu 10 metrov, stačil by 4 

metrový úsek a  noví stavebníci sa majú pripojiť na inžinierske siete, aby sa následne neničila nová 

cesta 

 

Obecné zastupiteľstvo ďalej pokračovalo hlasovaním  o jednotlivých návrhoch poslancov. 

 

Hlasovaním „za“ návrh Bc. Pavla Kudzbela, aby bol návrh rozpočtu na rok 2015 vypracovaný vo 

forme podpoložiek - hlasovali všetci siedmi poslanci: Bc. Adam Mikulášik, Michal Sitek, Bc. Pavol 

Kudzbel, Peter Smolár, Pavol Loffaj,  Ing. Ján Siteka  JUDr. Ľubomír Kuboš. 
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„Za“ návrh Bc. Pavla Kudzbela,  zverejńovať nahrávky z obecného zastupiteľstva na stáránke obce 

Podbiel hlasovalo 6 poslancov: Michal Sitek, Bc. Pavol Kudzbel, Peter Smolár, Pavol Loffaj,  Ing. 

Ján Sitek  JUDr. Ľubomír Kuboš, zdržal sa Bc. Adam Mikulášik 

 

„Za“ návh Ing. Jána Siteka, v ktorom ukladá obecnému úradu, aby  vyvinul maximálne úsilie 

uzavrieť cehraničnú spoluprácu s poľskou obcou za účelom budúceho čerpania eurofondov 

hlasovali všetci siedmi prítomní poslanci. 

 

Ing. Ján Sitek navrhol aby organizácie, ktoré nesplnili podmienku predloženia žiadosti o dotáciu 

do 30.11.2014 boli vylúčené. Upozornil, že niektoré organizácie doteraz nepredložili vyúčtovanie, 

sú to Starí Slovania, ktorí ho majú predložiť do 31.12.  

 

Hlavný kontrolór obce  Rastislav Malatinka navrhol aby v návrhu rozpočtu 2014 bola uvedená 

každá organizácia, ktorá žiada o dotáciu pod samostatnou položkou. Teda treba uviesť všetky 

inštitúcie menovite,  aj výšku požadovanej dotácie. 

 

K bodu číslo 12 Záver 
 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom za účasť a ukončil rokovanie obecného 

zastupiteľstva.  

 

 

 

Overovatelia zápisnice:          Michal Sitek      ........................................ 

 

Peter Smolár  ........................................ 

 

                                                        

 

 

 

   Slavomír Korčuška  

                starosta  obce 

 

 

 

 

 Prílohy : - uznesenie číslo 96/2014, 97/2014, 98/2014, 99/2014, 100/2014, 101/2014, 

102/2014, 103/2014, 104/2014, 105/2014, 106/2014, 107/2014 

- pozvánka 1 ks 

  - prezenčné listiny 2 ks 

  -Správa hlavného kontrolóra obce č. 4/2014 o kontrole a priebehu komunálnych 

volieb 2014 a transparentnosti sčítavania hlasov v obci Podbiel 

 


